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Abstract: This paper examine the impact of International Standard IFRS (09) on the capital of banks and
financial institutions that are prudentially supervised according to Basel Committee for Banking Supervision«
wich provided transitional capital arrangements to avoid capital shock and the possibility of rebuilding the
capital base during the transition period, as well as the lack of a uniform definition of public and private
credit risk classification by supervisors.

We found that the transitional arrangements of IFRS 9 have made Dubai Islamic Bank conduct
comprehensive assessments to identify key systems, applications and controls used to determine expected
credit losses and may incur a significant initial increase in provisions. In order to meet Standard No. 09 and
to meet the requirements for solvency to enhance its ability to provide financing services to meet regulatory
requirements. Keywords: IFRS 9, regulatory capital, credit risk. Jel Classification Codes: M480; M410
Résumeé: Cet article examine I'impact de la Norme internationale IFRS (09) sur le capital des banques et
des institutions financiéres soumises a une surveillance prudentielle selon le Comité de Bale pour le controle
bancaire, qui a fourni des dispositions transitoires en matiére de capital pour éviter un choc de capital et la
possibilité de reconstituer la base de capital pendant la période de transition, ainsi que 1’absence d’une
définition uniforme de la classification des risques de crédit publics et privés par les autorités de surveillance.
Nous avons constaté que les dispositions transitoires d'IFRS 9 ont obligé la Dubai Islamic Bank a effectuer
des évaluations complétes pour identifier les principaux systémes, applications et contrdles utilisés pour
déterminer les pertes de crédit attendues et peuvent entrainer une augmentation initiale importante des
provisions. Afin de répondre a la norme n ° 09 et de satisfaire aux exigences de solvabilité afin d'améliorer sa
capacité a fournir des services de financement répondant aux exigences réglementaires. Mots-clés: IFRS 9,
capital réglementaire, risque de crédit.
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